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 Tak já žiju samozřejmě hlavně naší novou deskou, která se jmenuje His Master's COP. Je to
deska, která je složená ze skladeb z první a druhé desky, které byly natočeny v devadesátém a
dvaadevadesátém roce. Dneska už to není k sehnání, tak jsme to udělali znovu, pořádně, a s
lepší technologií. Je to líp nahrané a je to prostě krásná deska. Podle mne dokonce jedna z
nejlepších desek, které COP kdy vymyslel. 

 Jinak Míša Leicht žije trampingem, neustále jezdím na vandry a válím se někde pod stromem.
Jezdím teď ale taky na motorce, silné, strašné, mám novou dívku, zkrátka žiju. 

 A skončil jsem s Folkomotivama, takže už nežiju televizí. Ta parta toho realizačního týmu
vyhnala Juppa, zjistila, že Jupp není dostatečně dobrý dramaturg, a já z loajality k němu jsem
odešel taky. On je člověk, kterého si vážím, o kterém vím, že umí dělat svou práci, takže jsem
odešel s ním. Ve Folkomotivech mně už televizní diváci neuvidí, i když to není úplně přesné,
protože ti lidé mají ještě v archívu spoustu věcí, které jsme natočili předtím a které asi ještě
budou používat. Ale pro mne to zkrátka po sedmém díle skončilo. 
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